
Zápis byl upraven pro potřeby vyvěšení na elektronické úřední desce z důvodu ochrany
osobních údajů

Zasedání Zastupitelstva Obce SkrchovZasedání Zastupitelstva Obce Skrchov

č. 50č. 50
 konané  dne 16. 9. 2014 konané  dne 16. 9. 2014

Zasedání se konalo v budově obecního úřadu, zahájeno bylo v 18:06 hod., přítomni byli 
4 zastupitelé ze 7, omluveni pan Radomír Prudil, pan Lukáš Oujezdský a pan Ladislav Chladil. 
Dále byli přítomni tři zástupci pozemkového úřadu a zpracovatele komplexních pozemkových 
úprav – viz. prezenční listina.  
Starostka obce (dále předsedající) přivítala přítomné a konstatovala řádné svolání a usnášení- 
schopnost zasedání zastupitelstva. Kopie oznámení o konání zasedání je uvedena v příloze zápisu. 

Předsedající navrhla určit zapisovatelem pana Františka Bubeníka a věřovateli zápisu 
pana Petra Kopečného a pana Kamila Striu.

Návrh usnesení č.50/1:
Zastupitelstvo Obce Skrchov určuje zapisovatelem pana Františka Bubeníka 
a ověřovateli zápisu pana Petra Kopečného a pana Kamila Striu.

Výsledek hlasování:   Pro     4        Proti      0      Zdrželi se     0
Usnesení č. 50/1 bylo schváleno.

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou  
členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  Z programu zasedání 
navrhla vyřadit bod 3. Rozpočtové opatření č.8/2014 z důvodu nepotřebnosti. Ze strany zastupitelů 
nebyly k návrhu programu vzneseny návrhy na doplnění. 

Návrh usnesení č.50/2:
Zastupitelstvo Obce Skrchov schvaluje následující program zasedání zastupitelstva:

1. Kontrola plnění přijatých usnesení
2. Schválení plánu společných zařízení a postup na komplexních pozemkových úpravách
3. Různé

Výsledek hlasování:   Pro    4         Proti      0       Zdrželi se     0
Usnesení č. 50/2 bylo schváleno.

1. 1.             Kontrola plnění přijatých usneseníKontrola plnění přijatých usnesení

Předsedající informovala přítomné o stavu plnění usnesení přijatých na minulém 
zasedání zastupitelstva:

• Občanskému sdružení ESO Skrchov byla vystavena nová faktura za spotřebovaný plyn 
ve výši poloviny ceny odebraného plynu.

• Smlouva o smlouvě budoucí s O2 o zřízení služebnosti inženýrské sítě na pozemku obce 
byla uzavřena.
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• Žádost o stavební povolení na přeložku kanalizace zatím podána nebyla, čeká se, zda bude 
poskytnuta dotace z rozpočtu JMK na stavební objekty financované obcí – ve čtvrtek bude 
zasedání krajského zastupitelstva, snad se něco dozvíme.

• Rozpočtové opatření č. 7/2014 bylo postoupeno účetní obce

• Žádost o podporu z rozpočtu JMK – viz. Výše.

Výpis usnesení z předchozího zasedání zastupitelstva obce je uveden  příloze zápisu.

2. Schválení plánu společných zařízení a postup na komplexních pozemkových2. Schválení plánu společných zařízení a postup na komplexních pozemkových
úpraváchúpravách

V průběhu projednávání tohoto bodu programu přišel v  18:20 pan Ladislav Chladil.

Předsedající přivítala zástupce pozemkového úřadu a zpracovatele komplexních 
pozemkových úprav a předala jim slovo.

Ing. Jelénková nejprve zastupitele informovala, že v Letovicích byl již Plán společných 
zařízení a postup na komlexních pozemkových úpravách schválen.  Ohledně hlavního 
požadavku obce – obnovy cesty spojující Skrchov s Meziříčkem uvedl zástupce 
zpracovatele, že po připomínkách obce byla cesta vrácena do původní polohy. V budoucnu 
možná dojde k "odladění" hranic katastru, aby hranice katastrálních území vedly po cestách -
bývá prováděno tak, aby se obcím neměnila rozloha katastrálních území (výměna metr za 
metr).

Pan Petr Kopečný vznesl dotaz ohledně značení polních cest – není dobře rozeznatelné, která 
polní cesta je vedlejší a která doplňková, a dotaz ohledně odvodnění obnovené polní cesty.

Ing. Blaha odpověděl, že došlo ke standardizaci značení (dříve projektanti mohli použít 
vlastní značení), ve kterém jdou zmiňované typy cest špatně rozlišit. Ohledně odvodnění 
uvedl, že se počítá s drenáží; kromě toho zvažuje, zda na konec cesty nedat příčný žlab se 
svedením srážkových vod do potoka. Okolo cesty by měly srážkové vody částečně zasakovat
do zeleně, jejíž plocha je vedle cesty plánována. Pokud by místo drenáže byl vhodnější 
příkop kolem cesty, lze podat připomínky, které se projeví v aktualizaci Plánu při realizaci. 
Cesta se plánuje asfaltová, předpokládá se šířka pozemku asi 10 m – 3 m vozovka, krajnice, 
příkopy, pás zeleně. Vlastníci sousedních pozemků byli otázáni, zda by na toto byli ochotni 
odprodat části pozemků.
Výřez plánu s vyznačenou obnovenou cestou uveden v příloze zápisu.
Na závěr požádal pan Petr Kopečný zpracovatele o zaslání textové části emailem.

Návrh usnesení č.50/3:
Zastupitelstvo Obce Skrchov schvaluje Plán společných opatření v rámci komplexních 
pozemkových úprav v katastrálním území Meziříčko u Letovic s obvodem rozšířeným do 
přilehlých částí katastrálních území Letovice a Skrchov.

Výsledek hlasování:   Pro     5         Proti      0       Zdrželi se     0
Usnesení č. 50/3 bylo schváleno.

Po projednání tohoto bodu programu zástupci pozemkového úřadu a zpracovatele plánu 
společných opatření v 18:40 odešli.
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3. Různé3. Různé
Předsedající seznámila zastupitele s následujícím:

a) Dne 4. října proběhne „vítání občánků“ - v uplynulém období přibylo 6 dětí (týká se 
dětí, které jsou v obci přihlášené k trvalému pobytu). Předsedající zvažuje darovat – 
podobně jako před 4 roky – dětem zlatý přívěsek (tvar čtyřlístku, cena cca 750 Kč), 
plyšovou hračku a růžičku pro maminku.
Seznam dětí, které budou přivítány, uveden v příloze zápisu.

b) Přišel email informující o programu v některých městech (např. Pardubice, Prostějov, Brno) 
ke dni seniorů. Bude zveřejněno na vývěsce, email uveden v příloze.

c) Dne 21. října proběhne soudní jednání, ve kterém je obec žalována – manželé Burianovi se 
dožadují, aby jim bylo přisouzeno vlastnictví části obecního pozemku, na kterém postavili 
opěrnou zeď s plotem.
Kromě toho krajský úřad vyhověl jejich odvolání proti rozhodnutí stavebního úřadu o 
odstranění nepovolené stavby (opěrná zeď s plotem) a nařídil nové projednání. Důvodem 
byly formální nedostatky při řízení o dodatečném povolení stavby, které probíhalo současně s
řízením o odstranění nepovolené stavby.

d) Byla dokončena akce "Bezpečný přechod" – je dobře, že byla realizována o prázdninách, kdy
děti nemusely chodit přes křižovatku. Bude pouze potřebné lépe označit ostrůvek – stává se, 
že na jeho obrubník najíždí auta (poškození obrubníku i auta).

e) Dodavatelem radaru byla ústně učiněna nabídka instalace radaru ve směru od Svitav -  radar 
by byl doplněn kamerovým systémem s přenosem dat do Boskovic, které by v případě 
překročení rychlosti vedly přestupkové řízení. Systém by zůstal v majetku dodavatele, který 
by měl podíl na částce z vybraných pokut, které by byly příjmem Boskovic.
Obec by hradila spotřebu elektrické energie, za to by získala zvýšení bezpečnosti na 
přechodu a v části obce Borová..

Zasedání bylo ukončeno v 19:20, přítomno 5 zastupitelů ze 7.
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Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina
2. Kopie oznámení o konání zasedání zastupitelstva
3. Výpis   přijatých usnesení
4. Kopie usnesení přijatých na minulém zastupitelstvu
5. Výřez z Plánu společných opatření s vyznačenou obnovenou cestou
6. Výpis z usnesení – usnesení č.50/3
7. Seznam dětí na "Vítání občánků"
8. Email informující o akci ke dni seniorů

Zápis byl vyhotoven dne:  26. září 2014

zapisovatel:             ............................................................

ověřovatelé:             ............................................................... 

       
 

 ............................................................... 

starostka:                 .............................................................. 
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